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  JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
       CONSILIUL JUDEŢEAN 
   Nr.25282 din 21.11.2024 
 

 
PROCES - VERBAL 

încheiat astăzi, 12 noiembrie 2024, în şedinţa extraordinară a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 

data de 12.11.2024, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 
utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin 
Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.483 din 07.11.2024 
a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă extraordinară la data 
de 12 noiembrie 2024, orele 1430. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin 
invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de 
zi a fost afişat la sediul instituţiei, publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-
media locală. 

* 
Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

domnul președinte Emil Radu Moldovan, iar prezența este făcută prin apel nominal.  
La ședință sunt prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 

domnul Tamaș Claudiu-Daniel - vicepreședinte, domnul Cârlig Cristian-Costel  - 
vicepreședinte, doamna Baltă Loredana-Flavia, domnul Buta Ciprian, doamna Calo 
Viorica, domnul Cheţan Marius-Florin, doamna Cîrcu Mirela-Maria, doamna Dan 
Aurelia-Marian, domnul Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul 
Forai Mihael-Simion, domnul Hârjoabă Constantin-Dragoș, domnul Iuşan Ciprian-
Darius, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Mureşan Cristian, doamna Pop 
Elena-Maria, domnul Pop George, domnul Pop Paul-Vasile, domnul Pop Romulus-
Tarzan, domnul Popescu Petru-Nicolae, doamna Rațiu Maria-Honoria domnul 
Rogozan Florin-Grigore, domnul Rus Dorin-Octavian, domnul Rus Marin-Vasile 
doamna Săsărman Lucia-Augusta, domnul Scuturici Gheorghe, domnul Suciu 
Tudor-Mihai, domnul Szilágyi Zsolt, doamna Tabără Camelia și doamna Zoltan-
Sipos Timea. 

* 
Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 

județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
doamna Parasca Duța-Rafila - director executiv, domnul Ceclan-Oprea Ciprian - 
director executiv, doamna Ceuca Adriana-Gabriela - șef serviciu, doamna Bugnar 
Daniela-Florina - șef serviciu, domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu,  doamna 
Hoha Cecilia-Alisa - consilier juridic superior, doamna Nicoară Maria - consilier 
superior, doamna Palade Ioela-Crina - consilier superior, domnul Spân George-
Marian - consilier superior și doamna Florea Bianca-Beatrice - consilier juridic 
debutant.  
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În Proiectul ordinii de zi au fost înscrise 18 proiecte de hotărâri care au 
îndeplinit condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

* 
(Ora 1430) 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bună ziua, dragi colegi! O să încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da. Mulțumesc! Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 30, fiind 

astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței 
extraordinare a consiliului județean. Mulțumesc.   

Cu permisiunea dumnevoastră trecem la proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/23950 din 07.11.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.151/2024 
privind alegerea și organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

2. Proiect de hotărâre nr.VIII/23956 din 07.11.2024 privind 
modificarea și completarea Regulamentului de organizare și funcționare 
a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.93/2020, cu modificările și completările 
ulterioare  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

3. Proiect de hotărâre nr.X/23761 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Bibliotecii Județene „George Coșbuc” 
Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Cristian-Costel Cârlig - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud  

4. Proiect de hotărâre nr.X/23764 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul administrativ al Centrului Județean pentru Cultură Bistriţa-
Năsăud 
Iniţiator: Cristian-Costel Cârlig - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

5. Proiect de hotărâre nr.X/23766 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Cristian-Costel Cârlig - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

6. Proiect de hotărâre nr.IX/23731 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Centrului Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

7. Proiect de hotărâre nr.IX/23733 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
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Consiliile de administraţie ale unităților de învățământ special de stat din 
subordinea Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Claudiu-Daniel Tamaș - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

8. Proiect de hotărâre nr.VIII/23737 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Consiliul de administrație al Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-
Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

9. Proiect de hotărâre nr.VIII/24033 din 07.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Consiliul de administrație al Spitalului Clinic Județean de Urgență Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

10. Proiect de hotărâre nr.VIII/23934 din 07.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanţilor Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea 
generală a asociaților la Societatea PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-
NĂSĂUD S.R.L. 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

11. Proiect de hotărâre nr.VIII/23739 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanților Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea 
generală a acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și Poduri” S.A. 
Bistrița  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

12. Proiect de hotărâre nr.VIII/23742 din 05.11.2024 pentru 
modificarea art.2 din Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.86/2019 privind aprobarea Regulamentului și constituirea comisiei 
pentru achiziția de imobile de către județul Bistrița-Năsăud, cu 
modificările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

13. Proiect de hotărâre nr.VIII/23744 din 05.11.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.106/2018, 
cu modificările ulterioare, și desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud în Comisia de analiză a cererilor pentru 
repartizarea locuinţelor destinate închirierii specialiştilor din sănătate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

14. Proiect de hotărâre nr.VIII/23746 din 05.11.2024 privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Comisia de repartizare a locuințelor de serviciu, aflate în domeniul public 
al județului Bistrița-Năsăud, construite de Agenția Națională pentru 
Locuințe și în Comisia pentru soluționarea contestațiilor 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

15. Proiect de hotărâre nr.VIII/23748 din 05.11.2024 privind 
numirea Comisiei de nominalizare şi acordare a premiilor şi 
recompenselor financiare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

16. Proiect de hotărâre nr.VIII/23997 din 07.11.2024 privind 
acordul de realizare a investiției aferente proiectului „Dezvoltarea 
infrastructurii educaționale UMFST G.E.Palade - extensia Bistrița” 
finanțat prin Programul Regional Nord-Vest 2021-2027 în cadrul apelului 
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de proiecte nr.PRNV/2023/623/1: „Dezvoltarea infrastructurii 
educaționale în învățământul universitar” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

17. Proiect de hotărâre nr.VIII/24003 din 07.11.2024 privind 
aprobarea Comisiei mixte de analiză și validare a proiectelor depuse în 
cadrul procesului de bugetare participativă la nivelul judeţului Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2025, derulat în perioada octombrie - decembrie 
2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bi  strița-Năsăud 

18. Proiect de hotărâre nr.VIII/24022 din 07.11.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.57/2024 
privind numirea Consiliului Tehnico-Economic, ca organ consultativ la 
nivelul Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud și aprobarea Regulamentului 
de Organizare și Funcționare al acestuia 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții, din patea dumneavoastră la ordinea de zi, stimați 

colegi? Dacă nu sunt, vă rog să votați.      
Cu 31 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.VIII/23950 din 07.11.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.151/2024 
privind alegerea și organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Bună ziua! Aș vrea să fac o interpelare. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Ce să faceți? 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
O intervenție. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
La diverse, domnule doctor. Suntem la ordinea de zi. 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Când o să fie diverse? 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Rugămintea să mai citiți și regulamentul, să vă uitați când sunt Diverse.  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Astăzi fiind extraordinară, nu sunt Diverse, domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun, dar poate îl învățați și pe colegul dumneavoastră.  



5 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Acum spun, că nu sunt Diverse, astăzi la extraordinară. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun. Interpelări se fac la Diverse, doamna Calo. Astăzi fiind ședință 

extraordinară se discută pe baza ordinii de zi. Domnule doctor, aveți vreun 
comentariu de făcut la proiectul de pe ordinea de zi, la care discutăm? 

Cristian Mureşan - consilier județean - 
Da. am de făcut un comentariu referitor la toate proiectele de pe ordinea de 

zi. Deci, ne referim la toate. Vreau pe această cale să.... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule doctor! 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Da.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Cu ocazia aceasta trecem cu vederea, ordinea de zi a fost aprobată. Pentru 

tura următoare, la ordinea de zi faceți comentarii legate de ordinea de zi, la ordinea 
de zi, nu la proiecte. Facem excepții, vă rog. 

Cristian Mureşan - consilier județean - 
Bun. Mulțumesc! Pe această cale vreau să exprim dezaprobarea mea și a 

colegilor consilieri ai Partidului Național Liberal, față de modul netransparent, 
discreționar și aparent lipsit de orice criteriu prin care președintele și vicepreședinții 
consiliului județean au făcut propunerile pentru funcțiile din consiliile de 
administrație, ale instituțiilor din subordinea consiliului județean.  

Dorim să știm și cred că și cetățenii doresc același lucru, pe ce criterii s-au 
făcut aceste numiri. Dorim să știm de exemplu, de ce un farmacist, cu toată 
considerația pentru această meserie, este în consiliul de administrație a clubului 
Gloria, în condițiile în care unul dintre consilierii județeni este mult mai apropiat de 
fenomenul sportului, este chiar antrenor acreditat UEFA și conducător al unui club 
sportiv pentru copii.  

Dorim să știm de ce, în consiliul de administrație al spitalului județean există 
un singur medic și restul sunt persoane care nu au nici o legătură cu sănătatea, în 
condițiile în care în consiliul județean există mai mulți medici.  

Menționez că au existat peste 40 de posturi în consiliile de administrație și în 
comisii, iar în total suntem doar 30 de consilieri. Aș dori să ni se argumenteze de ce 
unii consilieri fac parte din 2, 3 sau  mai multe consilii, în timp ce alți consilieri nu 
au fost propuși pentru nici un consiliu? Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun. Pentru că sunteți începător, o să încerc să fac... să vă informez, să vă 

pregătesc în timpul ședințelor de consilii. Toate aceste dezbateri se fac la comisii, 
domnule doctor, unde se fac absolut toate discuțiile și se dau toate clarificările 
legate de proiecte, de considerente și de tot ceea ce dumneavoastră ați întrebat.    

Cristian Mureşan - consilier județean - 
Dar.... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Acum vorbesc eu, domnule doctor... 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Da, sigur. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Atunci, vă rog să fiți civilizat și să ascultați... 
Legat de repartizare, fiecare grup politic și-a făcut propuneri. Vicepreședinții 

care  coordonează domeniile de activitate, au făcut propuneri. Legat de spital, că 
văd că sunteți preocupat de acest subiect... spitalul să știți că este manageriat de 
economiști și de juriști și doar din punct de vedere medical este condus de medici, 
domnule doctor. Așa că explicația pentru care doar un singur medic este repartizat 
în consiliul de administrație al spitalului este... că este de ajuns, pentru că consiliul 
județean nu interferează cu actul medical la Spitalul Clinic Județean de Urgență 
Bistrița, ci are doar responsabilități administrative.  

Am rugămintea la dumneavoastră, ca de aici încolo, absolut orice nelămurire 
o aveți, să o exprimați în comisiile de specialitate, în ședințele de plen ale consiliului 
județean, se exprimă opinii politice pentru sau împotriva unui proiect de hotărâre  
și se votează. 

Dacă sunt alte intervenții, vă rog? 
Dacă nu sunt alte intervenții, vă rog să votați. Am deschis procedura de vot, 

vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2. Proiect de hotărâre nr.VIII/23956 din 07.11.2024 privind 

modificarea și completarea Regulamentului de organizare și funcționare 
a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.93/2020, cu modificările și completările 
ulterioare  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Intervenții, vă rog? Nu sunt intervenții, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.X/23761 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Bibliotecii Județene „George Coșbuc” 
Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.X/23764 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul administrativ al Centrului Județean pentru Cultură Bistriţa-
Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.X/23766 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud  
  Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 

Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc frumos! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/23731 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul de administraţie al Centrului Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/23733 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliile de administraţie ale unităților de învățământ special de stat din 
subordinea Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
8. Proiect de hotărâre nr.VIII/23737 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Consiliul de administrație al Clubului Sportiv „GLORIA 2018” Bistrița-
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Năsăud, instituție publică aflată în subordinea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați.  
Cu 25 de voturi „pentru” și 6 „abțineri”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.VIII/24033 din 07.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Consiliul de administrație al Spitalului Clinic Județean de Urgență Bistrița 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 24 de voturi „pentru” și 7 „abțineri”, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
10. Proiect de hotărâre nr.VIII/23934 din 07.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanţilor Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea 
generală a asociaților la Societatea PROTECȚIE ȘI PAZĂ BISTRIȚA-
NĂSĂUD S.R.L. 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
11. Proiect de hotărâre nr.VIII/23739 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanților Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea 
generală a acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și Poduri” S.A. 
Bistrița  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/23742 din 05.11.2024 pentru 

modificarea art.2 din Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.86/2019 privind aprobarea Regulamentului și constituirea comisiei 
pentru achiziția de imobile de către județul Bistrița-Năsăud, cu 
modificările ulterioare  
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Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt intervenții, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
13. Proiect de hotărâre nr.VIII/23744 din 05.11.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.106/2018, 
cu modificările ulterioare, și desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud în Comisia de analiză a cererilor pentru 
repartizarea locuinţelor destinate închirierii specialiştilor din sănătate  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi, art.II: Desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în Comisia de analiză a 
cererilor pentru repartizarea locuinţelor, destinate închirierii specialiştilor din 
sănătate. 

Cu 31 de voturi „pentru”, art.II  a fost adoptat. 
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitatea lui, vă 

rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre în integralitate a 

fost adoptat. 
Vă mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
14. Proiect de hotărâre nr.VIII/23746 din 05.11.2024 privind 

desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Bistrița-Năsăud în 
Comisia de repartizare a locuințelor de serviciu, aflate în domeniul public 
al județului Bistrița-Năsăud, construite de Agenția Națională pentru 
Locuințe și în Comisia pentru soluționarea contestațiilor 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
15. Proiect de hotărâre nr.VIII/23748 din 05.11.2024 privind 

numirea Comisiei de nominalizare şi acordare a premiilor şi 
recompenselor financiare  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
16. Proiect de hotărâre nr.VIII/23997/07.11.2024 privind acordul 

de realizare a investiției aferente proiectului „Dezvoltarea infrastructurii 
educaționale UMFST G.E.Palade - extensia Bistrița” finanțat prin 
Programul Regional Nord-Vest 2021-2027 în cadrul apelului de proiecte 
nr.PRNV/2023/623/1: „Dezvoltarea infrastructurii educaționale în 
învățământul universitar” 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
17. Proiect de hotărâre nr.VIII/24003 din 07.11.2024 privind 

aprobarea Comisiei mixte de analiză și validare a proiectelor depuse în 
cadrul procesului de bugetare participativă la nivelul judeţului Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2025, derulat în perioada octombrie - decembrie 
2024 

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să votați.  
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
18. Proiect de hotărâre nr.VIII/24022 din 07.11.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.57/2024 
privind numirea Consiliului Tehnico-Economic, ca organ consultativ la 
nivelul Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud și aprobarea Regulamentului 
de Organizare și Funcționare al acestuia  

Comisia de administrație și urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții?  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Nu aș fi vrut astăzi să vorbesc, pentru că mi-am exprimat votul și prin da și 

prin abținere, dar nu am putut lăsa să treacă ședința de astăzi, să nu vă spun că ați 
procedat foarte urât față de colegul meu. Pentru că omul este prima dată venit în 
consiliul județean, omul a pus o întrebare foarte pertinentă și foarte normală, că 
sunt persoane din consiliul județean, de exemplu, domnul Hârjoabă, care este 
reprezentant al AUR-ului, care este reprezentant în 3 consilii de administrație și plus 
nu știu câte comisii.  

Deci, domnule președinte, sfatul meu pentru dumneavoastră, că nu spun 
prostii și cred că ar trebui să țineți cont de chestia aceasta, ar trebui să vorbiți, 
totuși puțin altfel, față de toți consilierii, indiferent că suntem noi, liberalii, 
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indiferent că sunt ai dumneavoastră. Apropo de cei ai dumneavoastră, 4 ani de zile, 
din colegii dumneavoastră din celălalt mandat, în afară de bună ziua și mulțumesc, 
nu am auzit nici un sunet. Dar, țineți cont că noi suntem aleși, aleși .... și poziția 
dumneavoastră față de noi, ca să ridicați tonul și să strigați la un reprezentant în 
consiliul județean, nu mi s-a părut, astăzi foarte normală. Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun. Rugămintea la dumneavoastră, să vă dați un pic casca mai încet, că eu 

nu strig la nimeni, ca să nu mă mai auziți așa tare. Unu. 
Doi, colegul dumneavoastră, dacă nu ar începe cu stângul mandatul lui de 

consilier județean, să acuze de netransparență și de alte lucruri, o instituție, de care 
sunt convins că habar nu are cu ce se ocupă, pentru că eu nu l-am acuzat pe 
dumnealui de netransparența pe care o are clinica la care lucrează și care conform 
informațiilor publice, face triple și duble decontări cu Casa de sănătate și cu alte 
lucruri care se întâmplă în acea clinică.  

Cristian Mureşan - consilier județean - 
La consiliu..... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Stimate domn, vorbesc cu doamna Calo, dumneavoastră ați avut cuvântul. 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Da, dar despre mine vorbeați cu doamna Calo.           
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vorbesc cu doamna Calo, nu v-am pomenit numele. Când o să vă auziți 

numele, o să aveți drept la replică.  
Deci, dacă colegul dumneavoastră ar învăța să fie politicos, ar fi tratat cu 

politețe și respect.  
Dacă colegul dumneavoastră din prima ședință vine cu acuze, atunci o să 

primească ceea ce seamănă.  
Viorica Calo: - consilier județean - 
Adică ce, domnule președinte?   
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, indiferent de grupurile politice, în fiecare consiliu de 

administrație, ne-am străduit, colegii mei din administrativ, să aibă reprezentare 
toate grupurile politice. De fiecare dată, și în mandatul trecut și în alt mandat și în 
acest mandat, cel mai defavorizat grup este grupul PSD, care este cel mai mare. Ca 
exemplu, avem 4 comisii doamna Calo, cu 4 grupuri politice și PSD-ul care are 15 
reprezentanți în consiliu și UDMR-ul care are 2, au fiecare câte o comisie. 
Perfecțiunea nu este aici, suntem oameni supuși greșelii, poate că lucrurile nu sunt 
perfecte. Dar, că l-ați pomenit pe domnul Hârjoabă, poate că dânsul e în trei 
consilii de administrație pentru că e absolvent a trei facultăți. Ne-am uitat la 
pregătirea dânsului și poate că de aceasta l-au pus în trei consilii de administrație. 
Deci, dumneavoastră lucrați cu mine, de mai multe mandate, știți că port un 
respect deosebit tuturor colegilor noștri, atât timp cât și ei tratează cu respect 
funcționarii consiliului județean, aparatul de specialitate care face verificare de 
incompatibilități de lucrurile pe care trebuie să le facă consilierii.  

Nu trebuie să fi mare sportiv de performanță ca să fii în consiliul de 
administrație la Gloria. Doamna farmacist, adică doamna Mirela Cîrcu, este de la 
înființarea clubului în consiliul de administrație și este consiliată în mod direct de 
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soțul ei, un renumit profesor de sport, cu origini în PNL. Deci, există explicație 
pentru fiecare, dacă vreți  putem prelungi ședința .... 

Florin-Grigore Rogozan: - consilier județean - 
Doar o secundă, dacă îmi dați voie, domnule președinte.      
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Imediat, domnule Rogozan, cum să nu. 
Deci, toată lumea va primi respect, cât acordă respect și sunt unii care ar 

trebui să stea pe sub masă și să nu vorbească de transparență și de tămâie în casa 
popii, că nu sunt în măsură. Domnule Rogozan, vă rog. 

Florin-Grigore Rogozan: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Doar o mică considerație, pe tema 

consiliului de administrație. Acuma nu o să discut foarte mult, dar totuși, domnul 
doctor Cristian Mureșan nu e nici măcar într-un consiliu de administrație, ceea ce 
nu este normal, în nici măcar unul și cred că e singurul. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Aceasta cred că este o greșeală și o scăpare care va fi corectată. Așa trebuia 

pusă problema. 
Florin-Grigore Rogozan: - consilier județean - 
Vă rog să nu fie ... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Rogozan, sunt greșeli. Dacă colegilor mei le-a scăpat, e anormal ca 

domnul doctor Mureșan, ca și consilier județean să nu fie în nici un consiliu de 
administrație. E o greșeală pe care o corectăm astăzi, în această ședință, imediat.      

Florin-Grigore Rogozan: - consilier județean - 
Mulțumesc! 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Aceasta sună bine totuși.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, dumneavoastră știți că nu eu fac comisii și repartizări. Știți 

cum funcționează consiliul județean.   
Viorica Calo: - consilier județean - 
Domnule președinte, nimenea nu face nimic fără acceptul dumneavoastră, și 

aceasta știm.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Aici, vă înșelați, totul se face doar prin votul plenului consiliului județean. 

Vreau și eu listele, să vedem dacă domnul Mureșean nu este, de ce nu este și să 
vedem unde să-l punem. Vă rog frumos, dați-mi și mie repartizarea 
consilierilor...haideți să vedem unde este domnul Dragoș Hârjoabă în consilii... 

Viorica Calo: - consilier județean - 
Vă spun eu domnule președinte! Gloria, spitalul și LDP-ul. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Uitați, doamna Calo, ca să puteți să aveți grijă de el în continuare, că este 

tânăr, o să-l rog pe domnul Lupșan Nicolae, colegul nostru, să fie de acord să iasă 
din consiliul de administrație, de la Școala Sf. Maria și să vină domnul doctor 
Cristian Mureșan, alături de dumneavoastră. 

Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Domnule președinte și în locul meu puteți să-l puneți, dacă vreți la Protecție 

și Pază sau la Incluzivă nr.2. Puteți să-l puneți în locul meu, mulțumesc! 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Doamna Calo, sunteți de acord să-l luați cu dumneavoastră pe domnul 

doctor? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Eu sunt foarte de acord, că este un om de valoare. Trebuie să-l întrebați 

dacă este de acord dânsul, să vină la .... 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule doctor, sunteți de acord să mergeți la Sf. Maria în consiliul de 

administrație? 
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Eu sunt de acord să merg oriunde în interesul cetățenilor, dar înainte aș vrea 

să întreb pe ce bază m-ați pus tocmai acolo?   
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Pentru că sunteți un om de foarte mare valoare, așa cum a spus doamna 

Calo.    
Cristian Mureşan - consilier județean - 
Am înțeles, bine.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bine. Cu amendamentul de rigoare, rog pe colegii mei să consemneze, 

domnul doctor îl înlocuiește pe domnul Lupșan Nicolae la școala specială Sf. Maria 
sau la Incluzivă 2...domnule Scuturici, dumneavoastră sunteți în 2 locuri? 

Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Da.      
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Lupșan, câte consilii aveți? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Unul. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule Lupșan, atunci cu mențiunea, de rigoare, la Incluzivă 2 în locul 

domnului Scuturici, tot de la PNL. 
Deci cu amendamentul domnul Cristian Mureșean în locul domnului Scuturici, 

la Incluzivă nr.2.  
Trebuie să votăm ultimul proiect.      
Viorica Calo: - consilier județean - 
Totuși am rezolvat ceva astăzi, e bine. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Tot timpul rezolvați dumneavoastră câte ceva. Nu se pune problema. 
Bun. Am deschis procedura de vot, vă rog să votați.  
Am rugămintea la dumneavoastră, la stimații mei colegi, pe viitor, să nu se 

mai întâmple să rămână cineva izolat. Că acum îi înțeleg supărarea de la începutul 
ședinței domnului doctor. Putea să mi-o spună de la început și atunci era mai 
simplu de rezolvat. 

Florin-Grigore Rogozan: - consilier județean - 
Îmi cer scuze, am încercat să intervin, dar eram ... și am spus la final. 

Mulțumesc. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc, domnule Florin, dar dumneavoastră aveți și telefonul meu și 

puteți să mă anunțați când vedeți documentele, dacă ceva e în neregulă.      
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc frumos stimați colegi și vă doresc o după-masă plăcută! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1603) 

 
* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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